
Ľudské práva a slobody

prijímateľov sociálnych 
služieb

(vizualizovaná, ľahko čitateľná podoba)



1. právo na slušnú komunikáciu, zaobchádzanie   
a     rešpektovanie  

2. právo na zachovanie ľudskej dôstojnosti, osobnej cti   
a     dobrej povesti na ochranu pred predsudkami   
a     negatívnym hodnotením  



3. právo na čisté oblečenie a     dodržiavanie hygieny  

4. právo diskutovať o     svojich problémoch, ťažkostiach,   
životných situáciách 



5. právo na zdravotnú starostlivosť a     slobodnú voľbu   
lekára

6. právo na ochranu zdravia v     súvislosti s     fajčením  



7. právo na ochranu mena a     zachovanie mlčanlivosti  

8. právo na zachovanie ľudskej dôstojnosti, osobnej cti,   
dobrej povesti a na ochranu mena, na ochranu pred 
neoprávneným zasahovaním do rodinného a 
súkromného život



9. ochrana pred neoprávneným zhromažďovaním,   
uverejňovaním alebo iným zneužívaním údajov o svojej 
osobe

10. nedotknuteľnosť obydlia  



11. listové tajomstvo, tajomstvo dopravovaných správ,   
iných písomností, ochrana osobných údajov

12. sloboda pohybu a     pobytu  



13. sloboda myslenia, svedomia, náboženského   
vyznania a viery, právo zmeniť náboženské vyznanie a 
vieru, právo byť bez náboženského vyznania, verejne 
prejavovať svoje zmýšľanie, náboženstvo, vieru, 
zúčastňovať sa náboženských obradov, vyučovania 
náboženstva, organizácia cirkví.


